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Plopsaqua 

 

Vorig jaar bepaalde de burgemeester met haar schepencollege de zwemtarieven voor de inwoners van 

onze gemeente .   Conform de overeenkomst betaalt  de gemeente als compensatie 750.000 euro  per 

jaar aan Plopsaland zodat de inwoners van onze gemeente van  een voordeel tarief genieten.   Nochtans 

schuilden er addertjes onder het gras. De door de burgemeester onderhandelde tarieven  vertoonden 

verschillende  hiaten.  

De aanhoudende doortastendheid van ons gemeenteraadslid, dr. Mieke Logier, zorgde er voor dat er 

een voordelig tarief werd doorgevoerd voor kinderen van gescheiden ouders waarvan slechts één van 

de partners in onze gemeente woont.   

Een hekel punt blijft nog over.   De huidige burgemeester en meerderheid hebben nagelaten een 

gezinstarief op te nemen , niettegenstaande dit voorzien was in de oorspronkelijke overeenkomst. 

N-VA De Panne – Adinkerke eist dan ook van de huidige meerderheid dat een gezinstarief wordt 

overeengekomen met Plopsaland. 

Tevens wensen wij duidelijkheid over de tarieven voor 2016. 

Bovendien heeft de N-VA afdeling De Panne – Adinkerke, bij monde van mevr Logier, herhaaldelijk  

gevraagd om cijfermateriaal te bekomen over het gebruik van Plopsaqua door de inwoners van onze 

gemeente. 

Tot op heden is de huidige meerderheid  in gebreke gebleven deze gegevens openbaar te maken en aan 

de bevolking de reële kostprijs van de overeenkomst bekend te maken. 

Als N-VA vinden wij dergelijke houding laakbaar en geeft de huidige meerderheid  blijk van een  gebrek 

aan goed deugdelijk bestuur. 

 

 


